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Inleiding 

Wij hebben het bijgevoegde rapport over het WMO Toezicht 2019 ontvangen. 

Hieruit blijkt dat dit toezicht in veel Gemeenten tekort schiet. 

Wij willen weten hoe dit in onze gemeente geregeld is en hebben naar aanleiding daarvan de 

onderstaande vragen. 

 

1.  Uit het rapport blijkt dat niet alle Gemeenten aan de enquête mee gewerkt hebben. 

Hoe is dat in onze gemeente? 

antwoord  Wij hebben meegewerkt aan de enquête.  

2. Het toezicht op de WMO beweegt zich in de verkeerde richting, functioneert nog steeds 

niet goed of is het zelfs slechter gaan doen. 

Hoe doet onze gemeente het? 

Antwoord We hebben de afgelopen jaren een grote stap voorwaarts gezet door toezicht WMO als 

regio Westfriesland gezamenlijk op te pakken.  

3. Volgens het rapport zijn minder Gemeenten met een plan of programma van toezicht 

gaan werken. 

Werkt onze Gemeente met een plan of programma van toezicht? 

Antwoord Wij werken met een jaarplan. 

4. Het aantal Gemeenten dat rapporten e/o maatregelen e/o sancties publiceert, stijgt 

maar langzaam en ¾ van de Gemeenten maakt de stukken niet openbaar. 

Welke acties onderneemt onze Gemeente op dit gebied? 

Antwoord Op dit moment maken we de stukken nog niet openbaar. Medio 2020 is de handreiking 

openbaarmaking WMO-toezicht van de VNG gepubliceerd. De toezichthouders passen de 

rapporten aan naar de benodigde kwaliteitseisen zodat deze in 2021 gepubliceerd 

kunnen worden. 



 

 

5. 60% van de Gemeenten heeft in 2019 geen openbaar jaarverslag opgesteld. 

Heeft onze Gemeente dat wel gedaan en zo ja; mogen wij daarvan een exemplaar 

ontvangen? 

Antwoord We hebben een jaarverslag voor 2019. Ons verslag van 2020 is bijna gereed. Zodra deze 

gereed is, zullen we u deze ter informatie sturen. 

6. Slechts een kleine groep gemeenten is het in 2019 op dit gebied beter gaan doen. 

Behoort onze gemeente tot de groep Gemeenten die het beter zijn gaan doen? 

Antwoord Mede door onze regionale aanpak, zijn wij van mening dat we het beter zijn gaan doen. 

7. Aan een aantal griffiers is een korte vragenlijst toegezonden. 

Heeft ons griffie ook een dergelijke vragenlijst ontvangen; hebben zij deze ook ingevuld 

en mogen wij een exemplaar van de ingevulde vragenlijst ontvangen? 

Antwoord (vraag door griffie beantwoord) 

De vragenlijst is niet bekend bij de griffie.  

8. Wie treedt er binnen onze gemeente als toezichthouder op en wat zijn de bevindingen 

van deze toezichthouder? 

Antwoord Wij werken met twee toezichthouders in de regio samen. De toezichthouders hebben 

onderzoek gedaan naar de uitvoering van meerdere zorgvormen binnen de WMO, het 

overgrote deel van de onderzoeken had een positieve uitkomst. De meeste onderzoeken 

leverden ook enkele verbeterpunten op waar zorgorganisaties mee aan de slag konden. 

 

9. Werkt onze gemeente met een werkprogramma en zo neen; waarom niet? 

Antwoord We werken met een jaarplan. 

10. Pleegt onze Gemeente reactief dan wel proactief toezicht? 

Antwoord We doen beide. 

 

11. Hoeveel meldingen van calamiteiten zijn er in 2019 en 2020 ontvangen en welke acties 

zijn naar aanleiding hiervan ondernomen? 

Antwoord In 2019 en 2020 zijn er in totaal 13 calamiteiten gemeld. Bij elke calamiteit is 

afgewogen of reactief onderzoek nodig was, als dit zo was is onderzoek uitgevoerd. 

12. Heeft onze gemeente de vragenlijst ingevuld en zo ja; mogen wij daarvan een 

exemplaar ontvangen? 



 

 

Antwoord We hebben de vragenlijst ingevuld. Dit is digitaal gedaan, we hebben hier geen kopie 

van ontvangen waardoor deze helaas niet gedeeld kan worden. 

 

 


